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در دیدار مردمی فرماندار مشهد مطرح شد

3 هزار مددجوی بهزیستی در انتظار حق پرستاری
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ــدار مردمی  جلسه سه ساعته دی
فــرمــانــدار مشهد بــا حــضــور مــردم 
ح دغدغه آن ها همراه شد.  و طــر
در این جلسه دریافت وام، مسکن 
و انشعابات آب و برق و گاز در صدر 
دغدغه ها و مشکلات مردمی بود.

مـــوضـــوع حـــق پـــرســـتـــاری بـــرای 
ــهــزیــســتــی یــکــی  ــان ب ــ ــوی مــــددجــ
ــدار  ــ ــه در دیـ ــ ــود کـ ــ از مــــــــــواردی بـ
مـــردمـــی روز گــذشــتــه فــرمــانــدار 
ح شــد. یــک زوج تــوان یــاب  مــطــر
بـــا حـــضـــور در اتـــــــــاق جــلــســات 
فرمانداری از عدم تخصص حق پرستاری گلایه 
کردند. توضیحات ایــن زوج بــرای حق پرستاری 
این گونه بود: هر دو نفر ما ویلچری و به همین دلیل 
برای انجام امور خود با مشکلاتی روبه رو هستیم. 
با این حال و با آنکه از بهزیستی پیگیری کردیم به ما 
گفتند که حق پرستاری شامل حال شما نمی شود.

ــود  ــ ــز ایـــــــن ب ــ ــی ــ ــی کـــــــه ارائـــــــه دادنــــــــــد ن ــ ــل ــ ــی ــ دل
5 هستید. درحالی که درآمـــد ماهیانه  که دهک 
10 میلیون تومان اســت. بهزیستی نیز  ما کمتر از 
با توجه به شرایطی که داریم در جریان است که این 
دهک بندی حقیقی نیست و با اعتراض ما اصلاح 
خواهد شد. از شما تقاضا داریم که حق پرستاری 

را پیگیری کنید.
در ادامـــه محسن داوری مــوضــوع دهک بندی 
را با توجه به واریزی ها و دریافتی های شهروندان 
ــزود: با این حال برخی از شهروندان  برشمرد و اف
گاهی کد ملی خود را به برخی از افراد  به دلیل ناآ
می دهند و فرد از این کد ملی سوء استفاده می کند 
و دستگاه کارتخوان می گیرد. همین مسئله سبب 

دهک بندی های این چنینی می شود.

3 هزار نفر در نوبت حق پرستاری  

در ادامـــه فــرمــانــدار مشهد بــا جــواد بهنام، مدیر 
بهزیستی شهرستان مشهد تماس گرفت. بهنام 
برای پاسخ گویی حق پرستار اظهار کرد: مشکل 
ــرای پرداخت  اعــتــبــارات اصلی ترین چالش مــا ب
حق پرستاری است. در حال حاضر حدود 3 هزار 
نفر در شهرستان مشهد حق پرستاری دریافت 
می کنند. در مقابل نیز 3 هزار نفر در فهرست انتظار 

هستند.
بهنام در ادامـــه بیان داشـــت: با توجه به کمبود 
اعتبارات و اینکه مشکل به صورت کشوری است 
این تصمیم گیری لحاظ شد تا به افراد بر اساس 
دهک بندی حق پــرســتــاری داده شــود. بنابراین 
اولویت نخست ما بــرای پرداخت حق پرستاری 

دهک های اول تا سوم است.
در ادامـــه مقرر شــد کــه ایــن زوج معلول بـــه اداره 
ــه کــنــنــد تــا بــا بـــررســـی دهــک  ــع ــراج بــهــزیــســتــی م
آن ها درباره پرداخت حق پرستاری بررسی مجدد 

صورت گیرد.

پایان سنگ اندازی در جاده جغری  

در میان درخواست های مردمی موضوع رسیدگی 

به جاده روستای جغری در جــاده سیمان یکی 
از دغدغه هایی بود که با پیگیری فرماندار مشهد 
و تماس تلفنی او با مسئولان مربوط به سرانجام 
کنان این روستا  رسید. در این دیدار دو نفر از سا
به نمایندگی در ایــن جلسه دیــدار مردمی حاضر 

شدند.
ح مشکل خود  کنان ایــن روســتــا پیش از طـــر سا
از پیگیری فرماندار مشهد برای وضعیت آب این 
روستا قدردانی کردند. در ادامه یکی از آن ها با ارائه 

کنان  فیلم و عکس، توضیحاتی برای مشکلات سا
این روستا ارائــه داد: به دلیل نزدیکی این روستا 
با کارخانه هر روز شاهد آن هستیم که داخل جاده 
سنگ آهک رها می شود. این موضوع ما را با مشکل 
روبه رو کرده است. با این سنگ ها چگونه می توان 
در این جاده تردد کرد؟ از شما تقاضا داریم به این 

موضوع رسیدگی کنید.
در ادامه فرماندار مشهد با مدیران کارخانه حوالی 
این روستا تماس گرفت. داوری پس از پایان تماس 

کنان روستای جغری داد و قرار  توضیحاتی را به سا
کیدات لازم به پیمانکار ارائه شود. این قول  شد تأ
نیز داده شد که از فردا در ایــن جاده دیگر شاهد 

ریزش قطعات سنگ آهن نباشیم.
گاز یکی  موضوع جواز کنده کاری بــرای انشعاب 
دیگر از مشکلات شهروندان بود. فرماندار مشهد 
به جلسه برگزار شده دستگاه های خدمات رسان 
نظیر شرکت گاز و شهرداری اشاره کرد. او در ادامه 

پیگیری کم و کیف جلسه را به معاون خود سپرد.

ی فرماندار
دیدار مردم

 چند دغدغه شهروندی
از هفت خان گرفتن وام!

خــیــلــی دور از ذهــن 
که قــرار باشد  نیست 
وام ازدواج بگیرید و 
چند مــاهــی در صف 
انتظار پذیرش بانک 
قرار داشته باشید. در 
لبته  نظام بانکی ما ا
دور از انتظار نیست 
ــار وارد  ــه یــکــی دو بـ ک
سایت شوید و چندین بــار نــام بانک 
پذیرنده را عوض کنید تا شاید زودتر 
موعد دریافت وام شما برسد، اما انتظار 
ــرای دریــافــت وام ودیعه  شش ماهه ب
کــامــلا عجیب و غریب  مسکن دیــگــر 

اســـت. خـــانـــواده ای کــه صاحب خانه  
کید دارنــد باید  آن ها را جواب کرده تأ
مبلغ 200میلیون تومان به مبلغ رهن 
کــنــنــد. حقیقتا چــطــور  خـــود اضـــافـــه 
مــی تــوانــنــد بــه صــاحــب خــانــه بگویند 
شــش مـــاه صــبــر کــن تــا مــا وام ودیــعــه 

مسکنمان را دریافت کنیم؟
قصـه پرغصـه هفت خـان رسـتم بـرای 
نکـی  با ی مختلـف  م هـا ا و فـت  یا ر د
مدتـی اسـت کـه دیگـر بـه یـک معضـل 
اساسـی در شـبکه بانکـی کشـور تبدیـل 
وزهـا  کـه ایـن ر شـده اسـت. بحرانـی 
 . گرفتـه اسـت ا  گریبـان مسـتأجران ر
خانواده هایـی کـه قـرار بـود بـا دریافـت 

ز  م هـا قسـمتی ا ا ع و یـن نـو یع ا سـر
استرس هایشـان بـرای تأمیـن سـقف 
بالاسرشان کاهش یابد، حالا باید کفش 
آهنیـن بپوشـند و از ایـن شـعبه بـه آن 
شـعبه دنبـال تأمیـن مـدارک و تضامیـن 
اولیـه بـرای دریافـت وام باشـند. بـه گـواه 
دریافت کننـدگان ایـن وام ، فـرد بعـد از 
طـی شـش مـاه انتظـار در  نوبـت گرفتـن 
وام، بـا هـزار امیـد و آرزو بـه بانـک مربـوط 
معرفی می شـود، اما این معرفی شـدن، 
تـازه ابتـدای ماجراسـت و حـالا بانک هـا 
بـه بهانه هـای مختلـف نظیـر مـدارک، 
مستندات وام گیرنده و ضامن نکاتی را 
کید می کنند که گاه خارج از  مطرح و تأ

چارچـوب قوانیـن دریافـت وام اسـت. از 
بـاز کـردن حسـاب اجبـاری بـرای گرفتن 
دسـته چک در همـان شـعبه گرفتـه تـا 
خوابانـدن مبالـغ قابـل توجهـی پـول در 
همان حساب جاری تازه افتتاح شده.
 خیلی از بانک ها هم در ایــن میان از 
آب گل آلود ماهی گرفته و با طی مراحل 
ســفــت وســخــت بـــرای واریــــز وجـــه وام 
گیرنده، وام واریزی را در حساب مسدود 
نگه می دارند تا بلکه روزهای بیشتری 
پول در حساب بانکی فرد باقی بماند 
و نتواند پــول را برداشت کند. در این 
میان گرفتن انواع و اقسام معرفی نامه ها 
از ضامن  وام گــیــرنــده هم مزید  بر علت 

ــاز کــــردن حــســاب جــــاری با  ــ اســــت. ب
ــرای ضــامــنــی که  ــدور دســتــه چــک بـ صـ
حساب جاری ندارد و می خواهد سفته 
ــه دهــد نیز یکی دیگر از عرف های  ارائ
نامتعارف جدید بانکی است. موضوعی 
که به غیر از افزایش آمار تعداد مشتریان 
دارای حساب جاری در شعب مختلف 
بانکی، ارمغان و دستمایه قابل توجهی 
بــرای مشتری به همراه نــدارد. به نظر 
می رسد یک بار برای همیشه متولیان 
ــط بــایــد بــه معضل هفت خان  ــ ذی رب
گرفتن وام هــای بانکی با لحاظ اعمال 
شاقه بــرای وام گیرنده و ضامن ورود 

جدی پیدا کنند.

گار، نبش شهید رجایی 54 به علت     آسفالت در بولوار آموز
نامعلوم حفاری شده ولی مرمت نشده است. )درخواست 

مرمت نوار حفاری(

وند درخواســت نصــب بنــر ممنوعیــت ســگ گردانی    شــهر
داخــل بوســتان مینــا، خیابــان بزرگمهــر شــمالی 7 را دارد. 

)درخواســت اقــدام(

اتوبوس خط 30 با کد 2365 دارای نقص فنی است و صدای   
) بسیار ناهنجار و آزاردهنده ای دارد. )درخواست تعمیر

ن    با خیا  ، سی عبا ز مر ا فر شهید  محله  ر  د نی  میا یلند  آ
وی جانباز4 بدون گذرگاه عابر پیاده است.  وبه ر جانباز، ر

)درخواست احداث گذرگاه(

ی    و به ر و ، ر میه ما ر ا ا لو ر بو ت د ر ژ من کا ر ه شا ستگا  د
امامیه 15 خراب است. )درخواست رفع نقص(

جداول در خیابان علیمردانی 45، حسین زاده 3 خراب است   
و سبب آب گرفتگی در محل می شود. )درخواست اصلاح(

آسانسور پل عابر پیاده در بزرگراه وکیل آباد، ابتدای کوثر   
خراب است. )درخواست رفع نقص(

به منظور جلوگیری از تردد خودروها به داخل معبر پیاده رو   
در محله کوی امیرالمومنین)ع(، بولوار شکری، حد فاصل 
وند درخواست نصب بولارد دارد.  13 شهر 11 و  شکری 

)درخواست اقدام(

و در پنجتن 64 حدفاصل قویدل  8 و10 خراب    معبر پیاده ر
شده است. )درخواست مرمت(

شهروند اعلام کرد ارتفاع پوشش گیاهی داخل آیلند میانی   
در محله فرهنگیان، خیابان فلاحی، فلاحی 13 به دلیل رشد 
زیاد سبب محدودیت دید رانندگان و عابران پیاده شده 

است. )درخواست هرس درختان(

شهروند اعلام کرد که بهسازی جداول در محله حسین آباد،   
خیابان علیمردانی 45 حسین زاده 2 به صورت سرتاسر 
انجام شده است، اما پشت جداول گود بوده و مرمت نشده 
است. همین موضوع سبب خسارت به عابران می شود. از 

طرف دیگر استاندارد نیست. )درخواست پیگیری(

   . ست ا ب  ا خر مصلی  ر  ا لو بو ر  د ز  ر ن  ستا بو و  ه ر د پیا
)درخواست مرمت(

  الو الو 137137؟؟            

ستون »الو137« صدای شماست که به مرکز ارتباطات مردمی شهرداری 
 مشهد رسیده است تا ما به عنوان رسانه شما،آن را به گوش مسئولان برسانیم 

و از مسئولان خواسته هایتان را  مطالبه کنیم.

 اتوبوس رانی

651…0938- لطفا خط 501 را �
تا  هید  ل د نتقا ا نه مصلی  یا پا به 
کمتر به حرم  بتوانیم با فاصله ای 
مطهر برویم. علاوه بر آن بتوانیم از 
35 به  نه مصلی با خط  یا یق پا طر
که یک بقعه  بیع  رامگاه خواجه ر آ
شته  ا د سی  ستر د ست  ا که   متبر

باشیم.
773…0915- چرا اتوبوس رانی �

د می کند  و که د یی  س ها بو تو با ا
برخوردی ندارد؟

09- چرا در ایستگاه � 15…773
اتوبوس خیابان امام خمینی)ره( 50 

دستگاه شارژ من کارت وجود ندارد؟
تاکسی های اینترنتی

کرایه اسنپ بر چه �  -0937..718
مبنایی محاسبه می شود؟

کسی رانی � 09- چرا تا 15…773
کسی نصب  بنری سر ایستگاه های تا
کسی متر  نمی کند تا کرایه بر حسب تا

مشخص شود؟
راهنمایی ورانندگی

398…0915- جریمه رانندگی من �
کمربند با تأخیر یک  برای نبستن 
هفته آمده است و اصلا مشخص 
که جریمه  یخی  نیست در این تار
برای من ثبت شده است من در آن 
خیابان بوده ام یا نه؟ چرا راهنمایی و 
رانندگی برای به روز شدن ثبت جرائم 
رانندگی و ارسال در سریع ترین زمان 
ممکن فکری نمی کند؟ با این مدل 
، مردم در مورد  جریمه فرستادن
 درستی یا نادرستی آن چیزی به خاطر 

ندارند؟
ا موتورهای � 0- چر 937…7 18

بسیج  ن  ا مید ر  د کش  فر مسا
سامان دهی نمی شوند؟

دولت

564…0915- مردم ایران تنها �
گرانی  که دارند  دغدغه و مشکلی 
است. سفره های مردم به دلیل گرانی 
در حال کوچک و کوچک تر شدن 

است. چرا دولت فکری برای وضعیت 
معیشت مردم نمی کند؟

آموزش  و پرورش

305…0910- چرا کســی به وضعیت �
اضافــه کار فرهنگیــان توجهــی نــدارد؟ 
مبالغــی کــه بــرای اضافــه کار فرهنگیــان 
درنظــر گرفته انــد بســیار کــم و ناچیــز 
اســت. بــا ایــن شــرایطی کــه وجــود دارد 
برخــی از فرهنگیــان مجبــور هســتند 
کــه در شــیفت مخالــف نیــز تدریــس 
کننــد، امــا ایــن اضافــه کار و مبلغــی کــه 
ــرای آن درنظــر گرفته انــد بســیار کــم  ب

است.
س � ر تو ا لو ر بو ا د - چر ن یا سد ا

تعداد مدارس پسرانه کم است؟ در 
 ، 111 یک مدرسه ساخته اند توس 
اما افتتاح نکرده اند. از مسئولان 
آموزش وپرورش پیگیری کنید تا این 
 مدرسه را سریع تر به بهره برداری 

برسانند.
اتباع

…0937- مسئولان فکری � 150
یاد اتباع در مشهد  برای حضور ز
بردارند. در برخی از مناطق مشهد 
چهره منطقه کاملا تغییر کرده است و 
انجام شود غالب جمعیت آن منطقه 
را اتباع به خود اختصاص داده اند. 
گر قرار است طرحی اجرا شود بهتر  ا
 است برای مشهد با سرعت انجام 

شود.
299…0305- در محدوده روستای �

کشف واقع در بولوار توس تعداد 
زیادی از خانه ها به اتباع داده شده 
است. بخش زیادی از این اتباع نیز 
در کارگاه های آن محدوده  مشغول 

کار هستند.
اداره کار

ح رسمی کردن � 773…0915- طر
کارگران بالای پنج سال سابقه کار ثابت 

در یک کارگاه به کجا رسید؟
بانک ها

773…0915- چرا به کارگرانی که �
خانه ندارند وام مسکن نمی دهند؟

با ما در ارتباط باشید
3   پيامـــک 0 0 0 7 2 8 9
shahraramardom   آی دی روبیکا
0   شماره ایتا، آی گپ و روبیکا 9 0 5 4 6 5 8 0 6 0
Shahraranews@mashhad.ir   رایانامـــه

سـتون »صدای مردم« روزنامه شـهرآرا منتشر 
کننـده پیام هـای مردمـی اسـت و صحت آن 

بر عهده فرسـتنده پیام اسـت.
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نگاه روز

شـهروند خبرنـگار نسـرین اباذریـان| 
ایـن سـبک طراحـی بـرای باکـس 
جمـع آوری زبالـه چـه ایـده خوبـی 
اسـت. ظاهر ایـن نـوع باکـس برای 
جمـع آوری بازیافـت جذاب اسـت و 
سـبب می شـود کـه افـراد خصوصـا 
بچه هـا جـذب این طـرح شـوند. ای 
کاش ماننـد این باکـس در دیگر نقاط 

مشـهد نیز گذاشـته شـود.
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گزارش
خبری

کنان محله عمار  روز گذشته صــدای مــردم شهرآرا به دغدغه های سا
کنان این  یاسر پرداخت. در آن گزارش یکی از مهم ترین مشکلاتی که سا
محله بیان داشتند دربــاره نانوایی بود. به گفته آن ها تنها یک نانوایی 
در ایــن محله وجــود دارد که جواب گوی جمعیت چهارهزار و دویست 
کنان محله ناچارند  کنان این محله نیست. با این شرایط سا نفری سا
از بزرگراه عبور کنند. موضوعی که برای افراد کهن سال و خانواده هایی 
کنان  که فرزند خردسال دارنــد چالش آفرین اســت. به گفته برخی از سا
ح شده، تصادف برای خرید نان نیز امری  محله، با توجه به شرایط مطر

اجتناب ناپذیر و محتمل است.
در آن گزارش کوه پیکر رئیس اتحادیه صنف نانوایان مشهد به این نکته 
اشــاره داشــت کــه راه هــای لازم به منظور افــزودن نانوایی به این محله 
را بررسی کرده اند، اما نتیجه ای حاصل نشده است. او این توضیحات 
کــرد: »صــددرصــد با خواسته شما موافقم  را ضمیمه پاسخش به مردم 
و معتقدم اینجا باید به تعداد نانوایی هایش افــزوده شــود، امــا صریح 

باید بگویم اداره غله در برابر این موضوع گارد بسته ای دارد. آن ها به ما 
پیشنهاد داده اند نانوایی های موجود را جابه جا کنیم که شدنی نیست. 
گر  در واقع برای حل این مسئله از هر راهی رفته ایم به در بسته خورده ایم. ا
دستور صریح فرماندار را برای اختصاص سهمیه آرد دولتی به این محله 

بیاورید برای انجام اقدامات لازم دستمان باز خواهد بود.«
با توجه به این گفته ها صــدای مــردم شــهــرآرا روزگذشته ایــن موضوع 
را در حاشیه جلسه دیدار مردمی فرماندار مشهد پیگیری کرد. محسن 
داوری در این راستا گفت: هرگونه تصمیم گیری منوط به ثبت درخواست 
است. تا زمانی که برای این محله درخواستی درباره نانوایی جدید مطرح 

نشود نمی توان تصمیم گرفت.
فرماندار مشهد در پاسخ به این سؤال که آیا پس از ثبت درخواست نانوایی 
با آرد دولتی، موافقت لازم انجام خواهد شد، اظهار داشت: این درخواست 
کنان این  در کمیته آرد و نان فرمانداری بررسی می شود. بهتر است سا

محله درخواست خود برای برپایی نانوایی را ارائه دهند.

پیگیری صدای مردم  پیرامون نبود نانوایی در  محله  عمار یاسر  از فرماندار

به شورای آرد و نان فرمانداری درخواست بدهند
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